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W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze prosze o zwiqkszenie miejsc
parkingowych na ulicy Promiennej. w tej czqsci osiedla jest wiele blok6w, a niestety
miejsc parkingowych bardzo brakuje.

Mieszkancy proponujE, by na ulicy promiennej mozna bylo parkowai
prostopadle lub sko5nie do osi jezdni z wykou,ystaniem istniejqcych zieleric6w
(obecnie mozna parkowai wzdluL ulicy). Mozna takze stworzyd miejsca parkingowe
za przejdciem pieszo-rowerowym w stronQ ko6ciola. Mam:iwiadomo6i, ze tam
planowana jest nowa petla autobusowa, ale byi moze kilka miejsc dla samochod6w
mieszkanc6w mozna by wygospodarowac. A w przypadku zmiany koncepcji miejsca
pqtli prosze o rozwazenie stworzenia w tym miejscu parkingu.

W obu proponowanych lokalizacjach warto zastosowai takie rozwiqzanie, by
nie betonowai podlo2a,Iecz zastosowac inne rozwiqzanie, np. plyty azurowe, by
wody opadowe mialy mo2liwo6i wsiqkania w glebq.
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